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PROTOKÓŁ Nr XXXVII/10 
 

Trzydziestej siódmej  sesji Rady Miejskiej w Jezioranach, 
 odbytej w dniu 12 listopada 2010 roku  

w Miejskim Ośrodku Kultury w Jezioranach 
przy ul. Konopnickiej 4 

 
 

Początek obrad rozpoczęto o godz. 12.00 zakończono o godz. 15.30. 
 
 

Pan Leszek Boczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej serdecznie przywitał 
wszystkich radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości na ostatniej XXXVII sesji Rady 
Miejskiej . 

 
Następnie Pan Leszek Boczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej na sekretarza 

obrad powołała Panią Ewę Maculewicz. 
 

Po czym Pan Leszek Boczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył 
XXXVII sesję Rady Miejskiej w Jezioranach oraz oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 
aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 
wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji 
– lista obecności radnych stanowi załącznik nr 24 do protokołu, natomiast lista 
zaproszonych gości stanowi załącznik nr 25. 
 
Pan Przewodniczący  zapytał, czy są uwagi bądź propozycje do porządku obrad, który 
wszyscy otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi? 
 
Pani Danuta Zawolska – Sekretarz Gminy zawnioskowała w imieniu Burmistrza  
o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady 
Miejskiej w Jezioranach Nr XXXV/409/10 z dnia 31 sierpnia 2010 r. zmieniająca uchwałę 
Rady Miejskiej nr XXIX/352/09 z dnia 31 grudnia 2009 r. w sprawie uchwalenia budżetu 
gminy na 2010 rok. „Zmiana związana jest ze zwiększeniem limitu pożyczek udzielonych dla 
spółki Zakład Wodociągów i Kanalizacji, z tym, że nie otrzyma ona z Urzędu Skarbowego 
zwrotu podatku VAT w pierwotnej wysokości niż zakładano. Dotyczy to budowy kanalizacji 
w Tłokowie.” 
 
 Następnie Pan Przewodniczący odczytał porządek obrad wraz z zaproponowanymi 
zmianami. 
 

1. Otwarcie i akceptacja porządku obrad. 
2. Przedstawienie informacji o złożonych oświadczeniach majątkowych na koniec kadencji przez 

Burmistrza, Przewodniczącego Rady Miejskiej oraz radnych. 
3. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Jeziorany w roku szkolnym 

2009/2010. 
4. Interpelacje i wnioski radnych. 
5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 
6. Przedstawienie sprawozdań z mijającej kadencji 2006-2010 z prac: 

a) Rady Miejskiej w Jezioranach, 
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b) Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Społecznych, 
c) Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa, 
d) Komisji Rewizyjnej. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

1) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości w 2011 roku, 
2) obniżenia średniej krajowej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa do obniżenia 

podatku rolnego w 2011 roku,  
3) wprowadzenia ulgi w podatku rolnym od gospodarstw ekologicznych, 
4) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 
5) określenie stawki opłaty miejscowej, terminu płatności oraz zasad jej poboru, 
6) określenia dziennych stawek opłaty targowej oraz zasad jej poboru, 
7) ustalenia opłat za korzystanie z Cmentarza Komunalnego w Jezioranach i urządzeń 

cmentarnych, 
8) odstąpienia od żądania zwrotu udzielonej bonifikaty, 
9) sprzedaży działek niezabudowanych położonych na terenie Miasta Jeziorany, 
10) upoważnienia Przewodniczącego Rady Miejskiej w Jezioranach do udzielenia odpowiedzi  

na skargę Nr PN 0914-38/10 Wojewody Warmińsko – Mazurskiego w Olsztynie  z dnia 15 
października 2010 roku na uchwałę Nr XXXIV/392/10 Rady Miejskiej w Jezioranach z dnia 
15 lipca 2010 r. zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia statutu Miejskiego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Jezioranach, 

11) przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Żardeniki na lata 2010 – 2017”, 
12) zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Jezioranach Nr XXXV/409/10 z dnia 31 sierpnia 2010 r. 

zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej nr XXIX/352/09 z dnia 31 grudnia 2009 r. w sprawie 
uchwalenia budżetu gminy na 2010 rok, 

13) zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Jezioranach Nr XXXVI/415/2010 z dnia 6 
października 2010 roku w sprawie zmian w budżecie gminy na 2010 rok, 

14) zmian w budżecie gminy na 2010 rok. 
 

8. Informacja dotycząca podatku leśnego. 
9. Informacja dotycząca opłaty od posiadania psa. 
10. Przyjęcie protokołu XXXVI sesji. 
11. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
12. Wolne wnioski i zapytania. 

 
 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania lub zmiany  
do zaproponowanego porządku obrad? 
 
Rada przyjęła zaproponowany porządek obrad wraz ze zmianami przy jedenastu głosach „za” 
oraz dwóch głosach „wstrzymujących się”(obecnych 13  radnych). 
 
Ad. 2. Przedstawienie informacji o złożonych oświadczeniach majątkowych na koniec 
kadencji przez Burmistrza, Przewodniczącego Rady Miejskiej oraz radnych. 
 
Pani Ewa Maculewicz odczytała informacje o złożonych oświadczeniach majątkowych na 
koniec kadencji przez Burmistrza, Przewodniczącego Rady Miejskiej oraz radnych, które 
stanowią załącznik nr 15 do protokołu.  
 
Ad. 3. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Jeziorany w roku szkolnym 
2009/2010. 
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Pan Władysław Daliga – Zastępca Burmistrza omówił informację o stanie realizacji zadań 
oświatowych Gminy Jeziorany w roku szkolnym 2009/2010, która stanowi załącznik nr 16  
do protokołu.  
 
W wyniku głosowania Rada jednogłośnie przyjęła informację (obecnych 13 radnych). 
 
Ad. 4. Interpelacje i wnioski radnych. 
Nie było. 
Pan Włodzimierz Suchocki zapytał, dlaczego nie dostała jeszcze odpowiedzi na swoją 
interpelacje złożoną na XXXVI sesji? 
 
Pan Władysław Daliga – Zastępca Burmistrza odpowiedział, że w punkcie „odpowiedzi na 
interpelacje i wnioski radnych” taką odpowiedź uzyska. 
 
Pan Przewodniczący powiedział, że zgodnie z prawem odpowiedź na interpelację powinna 
nastąpić w ciągu 30 dni. Punkt „odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych” jest zawsze 
ustawiany w porządku obrad na końcu, bo jeśli są pewne informacje i zapytania, które można 
już od razu wyjaśnić radnemu na sesji czy w czasie trwania sesji, to po to właśnie ten punkt 
jest na końcu porządku. Jeżeli Burmistrz nie jest w stanie odpowiedzieć od razu na sesji, to 
robi to na następnej sesji, ale w ciągu 30 dni. 
 
Pan Władysław Daliga – Zastępca Burmistrza przekazał Radnemu Włodzimierzowi 
Suchockiemu pisemną odpowiedź na interpelację złożoną na XXXVI sesji Rady, dnia 6 
października 2010 roku.. 
 
Ad. 5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 
 
Pan Władysław Daliga – Zastępca Burmistrza przedstawiał sprawozdanie z działalności 
między sesjami, które stanowi załącznik nr  17 do protokołu.  
 
Pan Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania? 
 
Nie było. 
 
Pan Przewodniczący: „Pan Burmistrz wspominał o zakupie działek pod budowę obwodnicy, 
tam był współudział wykupowany tak?” 
 
Pan Władysław Daliga odpowiedział, że tak. 
 
Pan Przewodniczący: „to ja powiem ze względu proceduralnego, że to jest błąd. Tego nie 
można wykupywać na współudział tylko na własność. Zgodnie z ustawą o lokalizacji drogi i 
realizacji inwestycji drogowej gmina przyjmuje tą działkę, która jest pod drogą, przyjmuje na 
własność i płaci odszkodowanie albo wcześniej się staje jej właścicielem, a nie 
współwłaścicielem.” 
 
Pan Władysław Daliga powiedział, że wyjaśni tą kwestię czy jest współwłaścicielem czy nie. 
 
Ad. 6. Przedstawienie sprawozdań z mijającej kadencji 2006-2010 z prac: 
 

a) Rady Miejskiej w Jezioranach, 
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Pan Przewodniczący przedstawił sprawozdanie z prac Rady Miejskiej w Jezioranach, 

które stanowi załącznik nr 18  do protokołu. 
 

b) Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Społecznych, 
 

Pan Zbigniew Czabrycki – Przewodniczący Komisji Oświaty przedstawił 
sprawozdanie z prac komisji, które stanowi załącznik nr 19  do protokołu. 
 

c) Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa, 
 

Pan Włodzimierz Suchocki – Przewodniczący Komisji Budżetu przedstawił 
sprawozdanie z prac komisji, które stanowi załącznik nr 20  do protokołu. 
 

d) Komisji Rewizyjnej.  
 

Pan Krzysztof Niski - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił sprawozdanie 
z prac komisji, które stanowi załącznik nr  21 do protokołu. 
 
 
Ad. 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 
1) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości w 2011 roku, 

 
Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do projektu uchwały? 
Pytań nie było. 
Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 
Po czym przystąpiono do głosowania, w którym wzięło udział 13 radnych. 
Rada w wyniku głosowania przy 11 głosach „za” i 1 „wstrzymującym się” 

podjęła uchwałę Nr XXXVII/416/10 
w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości w 2011 roku 

stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu 
 

2) obniżenia średniej krajowej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa do obniżenia 
podatku rolnego w 2011 roku,  

 
Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do projektu uchwały? 
Pytań nie było. 
Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 
Po czym przystąpiono do głosowania, w którym wzięło udział 12 radnych. 
Rada w wyniku głosowania przy 12 głosach „przeciw” 

nie podjęła uchwały  
w sprawie obniżenia średniej krajowej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa  

do obniżenia podatku rolnego w 2011 roku 
stanowiącą załącznik nr 2 do protokołu 

 
3) wprowadzenia ulgi w podatku rolnym od gospodarstw ekologicznych, 

 
Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do projektu uchwały? 
Pytań nie było. 
Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 
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Po czym przystąpiono do głosowania, w którym wzięło udział 13 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XXXVII/417/10 
w sprawie wprowadzenia ulgi w podatku rolnym od gospodarstw ekologicznych 

stanowiącą załącznik nr 3 do protokołu 
 
 

4) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 
 
Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do projektu uchwały? 
Pytań nie było. 
Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 
Po czym przystąpiono do głosowania, w którym wzięło udział 13 radnych. 
Rada w wyniku głosowania przy 12 głosach „za” i 1 „wstrzymującym się” 

podjęła uchwałę Nr XXXVII/418/10 
w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

stanowiącą załącznik nr 4 do protokołu 
 

5) określenie stawki opłaty miejscowej, terminu płatności oraz zasad jej poboru, 
 
Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do projektu uchwały? 
Pytań nie było. 
Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 
Po czym przystąpiono do głosowania, w którym wzięło udział 13 radnych. 
Rada w wyniku głosowania przy 12 głosach „za” i 1 „wstrzymującym się” 

podjęła uchwałę Nr XXXVII/419/10 
w sprawie określenie stawki opłaty miejscowej, terminu płatności oraz zasad jej poboru, 

stanowiącą załącznik nr 5 do protokołu 
 

6) określenia dziennych stawek opłaty targowej oraz zasad jej poboru, 
 
Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do projektu uchwały? 
Pytań nie było. 
Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 
Po czym przystąpiono do głosowania, w którym wzięło udział 13 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XXXVII/420/10 
w sprawie określenia dziennych stawek opłaty targowej oraz zasad jej poboru 

stanowiącą załącznik nr 6 do protokołu 
 

7) ustalenia opłat za korzystanie z Cmentarza Komunalnego w Jezioranach i urządzeń 
cmentarnych, 

 
Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do projektu uchwały? 
Pytań nie było. 
Pani Wiceprzewodnicząca odczytała projekt uchwały. 
Po czym przystąpiono do głosowania, w którym wzięło udział 13 radnych. 
Rada w wyniku głosowania przy 12 głosach „za” i 1 „wstrzymującym się” 

podjęła uchwałę Nr XXXVII/421/10 
w sprawie ustalenia opłat za korzystanie z Cmentarza Komunalnego w Jezioranach i 

urządzeń cmentarnych 
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stanowiącą załącznik nr 7 do protokołu 
 

8) odstąpienia od żądania zwrotu udzielonej bonifikaty, 
 
Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do projektu uchwały? 
Pytań nie było. 
Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 
Po czym przystąpiono do głosowania, w którym wzięło udział 13 radnych. 
Rada w wyniku głosowania przy 12 głosach „za” i 1 „wstrzymującym się” 

podjęła uchwałę Nr XXXVII/422/10 
w sprawie odstąpienia od żądania zwrotu udzielonej bonifikaty, 

stanowiącą załącznik nr 8 do protokołu 
 

9) sprzedaży działek niezabudowanych położonych na terenie Miasta Jeziorany, 
 
Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do projektu uchwały? 
Pytań nie było. 
Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 
Po czym przystąpiono do głosowania, w którym wzięło udział 13 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XXXVII/423/10 
w sprawie sprzedaży działek niezabudowanych położonych na terenie Miasta Jeziorany 

 stanowiącą załącznik nr 9 do protokołu 
 

10) upoważnienia Przewodniczącego Rady Miejskiej w Jezioranach do udzielenia 
odpowiedzi na skargę Nr PN 0914-38/10 Wojewody Warmińsko – Mazurskiego w 
Olsztynie  z dnia 15 października 2010 roku na uchwałę Nr XXXIV/392/10 Rady 
Miejskiej w Jezioranach z dnia 15 lipca 2010 r. zmieniającą uchwałę w sprawie 
uchwalenia statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Jezioranach, 

 
Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do projektu uchwały? 
Pytań nie było. 
Pani Wiceprzewodnicząca odczytała projekt uchwały. 
Po czym przystąpiono do głosowania, w którym wzięło udział 13 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XXXVII/424/10 
w sprawie upoważnienia Przewodniczącego Rady Miejskiej w Jezioranach do udzielenia 

odpowiedzi na skargę Nr PN 0914-38/10 Wojewody Warmińsko – Mazurskiego w 
Olsztynie  z dnia 15 października 2010 roku na uchwałę Nr XXXIV/392/10 Rady 
Miejskiej w Jezioranach z dnia 15 lipca 2010 r. zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Jezioranach 
 stanowiącą załącznik nr 10 do protokołu 

 
11) przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Żardeniki na lata 2010 – 2017”, 

 
Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do projektu uchwały? 
Pytań nie było. 
Pani Wiceprzewodnicząca odczytała projekt uchwały. 
Po czym przystąpiono do głosowania, w którym wzięło udział 13 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XXXVII/425/10 
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w sprawie upoważnienia Przewodniczącego Rady Miejskiej w Jezioranach do udzielenia 
odpowiedzi na skargę Nr PN 0914-38/10 Wojewody Warmińsko – Mazurskiego w 
Olsztynie  z dnia 15 października 2010 roku na uchwałę Nr XXXIV/392/10 Rady 
Miejskiej w Jezioranach z dnia 15 lipca 2010 r. zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Jezioranach 
 stanowiącą załącznik nr 11 do protokołu 

 
12) zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Jezioranach Nr XXXV/409/10 z dnia 31 sierpnia 

2010 r. zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej nr XXIX/352/09 z dnia 31 grudnia 2009 
r. w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2010 rok, 

 
Pan Przewodniczący zapytał, czy nie można było wywołanych zmian wprowadzić uchwałą w 
sprawie zmian w budżecie na 2010 rok? 
 
Pani Maria Compa – Skarbnik Gminy odpowiedziała, że nie, ponieważ limity na pożyczki i 
poręczenia można tylko uchwałą budżetową wprowadzać. W momencie uchwalania budżetu  
nie mieliśmy potrzeb ani na poręczenia ani na pożyczki. W tej chwili Regionalna Izba 
Obrachunkowa życzy sobie żeby ta podejmowana dzisiaj uchwała była uchwałą porządkującą 
budżet, ponieważ nie wiąże tego ze zmianami w planach.  
 
Pan Przewodniczący poprosił o więcej informacji na temat nie otrzymania przez spółkę 
wodociągową zwrotu podatku VAT z Urzędu Skarbowego. 
 
Pani Maria Compa – Skarbnik Gminy: „kiedy wraz ze spółką wprowadzaliśmy sprawy 
pożyczki i poręczenia z tytułu kanalizacji w Tłokowie ustaliłam, przewidując planową 
realizacji tego zadania, że będzie to pięć miesięcy po 53.000 zł VAT-u. Tym czasem 
zachwiało się to, bo wykonawca wystawił dwie faktury na wyższe kwoty.” 
 
Pan Przewodniczący: „czyli mam rozumieć, że wykonawca wykonał większy zakres robót 
czy droższy zakres inwestycji?” 
 
Pani Maria Compa – Skarbnik Gminy odpowiedziała, że „zakres robót po przetargu czasem 
jest inny niż określony w harmonogramie. Kiedy są faktury, to się okazuje, że w tym roku na 
VAT trzeba wydać 72.000 zł, a zwrot dostanie spółka dopiero w przyszłym roku.” 
 
Pan Przewodniczący: „czyli ta pozycja - pożyczka dla spółki Zakład Wodociągów i 
Kanalizacji jest na równowartość podatku VAT, który nie zostanie zwrócony przez Urząd 
Skarbowy w roku 2010. Udzielamy spółce pożyczki łącznie na kwotę 321.000 zł, a 
zwiększamy to o 72.000 zł czyli o równowartość podatku VAT, który nie zostanie spółce 
zwrócony. Rozumiem, że spółka zwróci to?” 
 
Pani Maria Compa – Skarbnik Gminy odpowiedziała, że tak w przyszłym roku. 
 
Pan Przewodniczący: „zwróci to do budżetu gminy tak?” 
 
Pani Maria Compa – Skarbnik Gminy odpowiedziała, że tak. 
 
Pan Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze pytania do projektu uchwały? 
Pytań nie było. 
Następnie odczytał projekt uchwały. 
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Po czym przystąpiono do głosowania, w którym wzięło udział 12 radnych. 
Rada w wyniku głosowania przy 11 głosach „za” i 1 „wstrzymującym się” 

podjęła uchwałę Nr XXXVII/426/10 
w sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Jezioranach Nr XXXV/409/10 z dnia 31 

sierpnia 2010 r. zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej nr XXIX/352/09 z dnia 31 grudnia 
2009 r. w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2010 rok 

stanowiącą załącznik nr 12 do protokołu 
 

13) zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Jezioranach Nr XXXVI/415/2010  
z dnia 6 października 2010 roku w sprawie zmian w budżecie gminy na 2010 rok, 

 
Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do projektu uchwały? 
Pytań nie było. 
Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 
Po czym przystąpiono do głosowania, w którym wzięło udział 13 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XXXVII/427/10 
w sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Jezioranach Nr XXXV/409/10 z dnia 31 sierpnia 

2010 r. zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej nr XXIX/352/09 z dnia 31 grudnia 2009 r.  
w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2010 rok 

stanowiącą załącznik nr 13 do protokołu 
 

14) zmian w budżecie gminy na 2010 rok. 
 
Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do projektu uchwały? 
Pytań nie było. 
Pani Wiceprzewodnicząca odczytała projekt uchwały. 
Po czym przystąpiono do głosowania, w którym wzięło udział 13 radnych. 
Rada w wyniku głosowania przy 11 glosach „za” i 2 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę Nr XXXVII/428/10 
w sprawie zmian w budżecie gminy na 2010 rok 

stanowiącą załącznik nr 14 do protokołu 
 

Ad. 8. Informacja dotycząca podatku leśnego. 
 
Pan Przewodniczący odczytał informację dotyczącą podatku leśnego na rok 2011, która 
stanowi załącznik nr   22 do protokołu. 
 
Rada jednogłośnie przyjęła przedstawioną informację (obecnych 12 radnych). 
 
Ad. 9. Informacja dotycząca opłaty od posiadania psa. 
 
Pan Przewodniczący odczytał informację dotyczącą opłaty od posiadania psa na rok 2011, 
która stanowi załącznik nr 23  do protokołu. 
 
Rada jednogłośnie przyjęła przedstawioną informację (obecnych 12 radnych). 
 
Ad. 10. Przyjęcie protokołu XXXVI sesji. 
 
Protokół z XXXVI sesji udostępniony był do wglądu w dniu sesji. 
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
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Rada w wyniku głosowania przy jednym głosie „wstrzymującym się” przyjęła protokół 
XXXVI sesji Rady Miejskiej w Jezioranach. 
 
Ad. 11. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
 
Nie było. 
 
Ad. 12. Wolne wnioski i zapytania. 
 
Radny Stanisław Kawecki powiedział, że cmentarz do święta wszystkich świętych był bardzo 
ładnie przygotowany, teren był znakomicie wysprzątany. Opuszczone groby były również 
wyczyszczone. „Chciałabym za to podziękować Panom Burmistrzom oraz pracownikom, 
którzy zajmowali się tym.” 
 
Pan Władysław Daliga – Zastępca Burmistrza wyjaśnił kwestie porudzoną przez Pan 
Przewodniczącego przy omawianiu sprawozdania między sesyjnego i poinformował, że 
gmina jest właścicielem działek przeznaczonych pod budowę obwodnicy. 
Następnie Pan Władysław Daliga – Zastępca Burmistrza wręczył Pani Annie 
Śledzianowskiej – Sołtysowi Sołectwa Franknowo dyplom za udział miejscowości w 
konkursie „Czysta i piękna zagroda - estetyczna wieś 2010” organizowanym przez Związek 
Gmin Warmińsko – Mazurskich w Olsztynie.  
 

Po czym nastąpiły podziękowania ze strony Przewodniczącego Rady – Pana Leszka 
Boczkowskiego oraz Pani Ewy Maculewicz - Wiceprzewodniczącej skierowane do 
wszystkich Radnych Rady Miejskiej w Jezioranach kadencji 2006-2010 za czteroletnią 
współpracę oraz zaangażowanie w działania podejmowane na rzecz Gminy Jeziorany.  
Każdy radny otrzymał podziękowanie wraz z upominkiem. 

 
Następnie Pan Przewodniczący i Pani Wiceprzewodnicząca skierowali swoje 

podziękowania do Pana Macieja Leszczyńskiego – Burmistrza Jezioran, Pana Władysława 
Daligi – Zastępcy Burmistrza, Pani Danuty Zwolskiej – Sekretarza Gminy oraz Pani Marii 
Compa – Skarbnika Gminy, po czym wręczyli kwiaty. 

 
Kolejne podziękowania Pan Przewodniczący złożył Pani Ewie Maculewicz – 

Wiceprzewodniczącej Rady wręczając jej bukiet kwiatów. 
 
Ponadto podziękowanie Pan Przewodniczący skierował także do Pani Anny 

Gleszczyńskiej – pracownika obsługującego Radę.  
 
 Po czym Pan Władysław Daliga – Zastępca Burmistrza w imieniu Burmistrza 
Jezioran – Pana Macieja Leszczyńskiego podziękował za współpracę Przewodniczącemu 
Rady oraz Wiceprzewodniczącej, Przewodniczącym Komisji stałych Rady oraz wszystkim 
radnym. 
 

W związku z tym, że porządek obrad XXXVII sesji Rady Miejskiej w Jezioranach 
został wyczerpany Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Jezioranach zakończył obrady 
XXXVII sesji dziękując wszystkim za przybycie i udział w obradach. 
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        Protokołowała                                                                Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
    Anna Gleszczyńska                                                                    Leszek Boczkowski 

 


